
O B E C   B R A C O V C E 

 

 

ZÁPISNICA 

 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Bracovciach 

konaného dňa 27. júla  2018 o 17:30 hod. v malej zasadačke OcÚ 

 

 

PRÍTOMNÍ 

 

STAROSTKA OBCE:   PhDr. Kolesnáčová Ivana 

 

POSLANCI:     Hrubý Imrich, Mihaľo Anton, Janošová Iveta, 

      Žofčák Anton 

 

OSPRAVEDLNENÍ:    Šamudovský Martin, Džubanský Ján, Žofčák 

      Miroslav 

 

NEOSPRAVEDLNENÍ:   X 

 

 

NÁVRH PROGRAMU:  

 

1. Otvorenie zasadnutia OZ 

2. Schválenie overovateľov zápisnice 

3. Kontrola uznesenia OZ 

4. Schválenie návrhu programu zasadnutia OZ 

5. Určenie počtu poslancov OZ obce Bracovce na celé nasledujúce volebné obdobie 

2018 - 2022 

6. Určenie rozsahu výkonu funkcie starostu obce Bracovce na celé nasledujúce 

volebné obdobie 2018 – 2022 

7. Schválenie predloženia ŽoNFP na RO, projekt: Zhodnocovanie biologicky 

rozložiteľného komunálneho odpadu v obci Bracovce a schválenie výšky 

spolufinancovania projektu zo strany žiadateľa z celkových oprávnených výdavkov, 

kód výzvy, t.j. OPKZP-PO1-SC111-2017-33 

8. Rôzne 

9. Diskusia 

10. Záver       

 

 

PRIEBEH ROKOVANIA ZASADNUTIA OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

 

K bodu  1: 

Otvorenie zasadnutia OZ 

 Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila starostka obce PhDr. Ivana Kolesnáčová, 

ktorá privítala poslancov a prítomných na zasadnutí. Skonštatovala, že na zasadnutí sú prítomní 

zo siedmich poslancov štyria, traja poslanci sa ospravedlnili. Obecné zastupiteľstvo je 

uznášaniaschopné. 

 



K bodu 2: 

Schválenie overovateľov zápisnice 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a poslancami schválení poslanci Janošová 

Iveta a Žofčák Anton. 

 

Hlasovanie za: Hrubý Imrich, Mihaľo Anton, Janošová Iveta, Žofčák Anton 

  Proti: 0 

  Zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 3: 

Kontrola uznesenia 

 Kontrolu uznesení zo zasadnutia OZ, ktoré sa uskutočnilo 8. júna 2018 vykonala 

starostka obce, ktorá poslancov oboznámila s prijatými uzneseniami a konštatovala, že 

uznesenia sú plnené, prípadne sa plnia. 

 

 

K bodu 4: 

Schválenie návrhu programu zasadnutia OZ 

 Starostka obce predložila návrh programu na rokovanie OZ, ktorý poslanci obdŕžali 

v pozvánke. Poslanci k predloženému programu nemali žiadne pripomienky. Návrh programu 

zasadnutia OZ bol schválený bez pripomienok. 

 

Hlasovanie  za: Hrubý Imrich, Mihaľo Anton, Janošová Iveta, Žofčák Anton 

  Proti: 0 

  Zdržali sa: 0 

 

 

NÁVRH PROGRAMU:  

 

1. Otvorenie zasadnutia OZ 

2. Schválenie overovateľov zápisnice 

3. Kontrola uznesenia OZ 

4. Schválenie návrhu programu zasadnutia OZ 

5. Určenie počtu poslancov OZ obce Bracovce na celé nasledujúce volebné obdobie 

2018 - 2022 

6. Určenie rozsahu výkonu funkcie starostu obce Bracovce na celé nasledujúce 

volebné obdobie 2018 – 2022 

7. Schválenie predloženia ŽoNFP na RO, projekt: Zhodnocovanie biologicky 

rozložiteľného komunálneho odpadu v obci Bracovce a schválenie výšky 

spolufinancovania projektu zo strany žiadateľa z celkových oprávnených výdavkov, 

kód výzvy, t.j. OPKZP-PO1-SC111-2017-33 

8. Rôzne 

9. Diskusia 

10. Záver 

 

 

 

 

 



K bodu 5: 

Určenie počtu poslancov OZ obce Bracovce na celé nasledujúce volebné obdobie 2018- 

2022 

 Poslanci sa zhodli rovnako na tom, aby ostal počet poslancov OZ obce Bracovce v počte 

sedem, teda taký aký bol doteraz. Takisto volebný obvod v počte jeden.  

 

Hlasovanie  za: Hrubý Imrich, Mihaľo Anton, Janošová Iveta, Žofčák Anton 

  Proti: 0 

  Zdržali sa: 0 

 

K bodu 6: 

Určenie rozsahu výkonu funkcie starostu obce Bracovce na celé nasledujúce volebné 

obdobie 2018- 2022 

 Pri tomto bode poslanci jednoznačne vyjadrili názor, aby rozsah výkonu funkcie 

starostu pre obec Bracovce bol na plný uväzok. 

 

Hlasovanie  za: Hrubý Imrich, Mihaľo Anton, Janošová Iveta, Žofčák Anton 

  Proti: 0 

  Zdržali sa: 0 

 

K bodu 7: 

Schválenie predloženia ŽoNFP na RO, projekt: Zhodnocovanie biologicky rozložiteľného 

komunálneho odpadu v obci Bracovce a schválenie výšky spolufinancovania projektu zo 

strany žiadateľa z celkových oprávnených výdavkov, kód výzvy, t.j. OPKZP-PO1-SC111-

2017-33 

 Starostka obce informovala poslancov ohľadom projektu. Podala im dostatočné 

informácie na to, aby sa poslanci mohli vyjadriť. Poslanci zaujali kladné stanovisko k danej 

informácií a nemali žiadne námietky, aby projekt nemohol byť podaný. 

 

Hlasovanie  za: Hrubý Imrich, Mihaľo Anton, Janošová Iveta, Žofčák Anton 

  Proti: 0 

  Zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 8: 

Kosačka- navýšenie rozpočtovej položky na nákup traktorovej kosačky 

 Poslanci na zasadnutí OZ dňa 8.6.2018 schválili zakúpenie traktorovej kosačky vo 

výške 2.000 €. 

K bodu sa vyjadril poslanec Hrubý Imrich, ktorý podal informáciu o kúpe traktorovej kosačky. 

Poslanec spolu so starostkou chcel zabezpečiť kúpu kosačky, urobili si menší prieskum trhu 

a spoločnou komunikáciou sa dohodli, že táto suma nepostačuje na nákup. Keďže bolo 

potrebné, aby kosačka spĺňala požadované parametre, museli zvážiť nákup vo vyššej hodnote. 

Predložili návrh na navýšenie v sume 1.751,55 €. 

Poslanci po zvážení schválili navýšenie sumy na nákup traktorovej kosačky.  

 

Hlasovanie  za: Hrubý Imrich, Mihaľo Anton, Janošová Iveta, Žofčák Anton 

  Proti: 0 

  Zdržali sa: 0 

 

 



K bodu 8/1: 

Futbal Ložín 

 Starostka obce tlmočila poslancom žiadosť od TJ Družstevník o poskytnutie nájmu  

hracej plochy na ihrisku v Bracovciach v sezóne 2018/2019.  

Poslanci túto tému rozobrali a dohodli sa, že súhlasia s poskytnutím hracej plochy na 

majstrovské zápasy, s poskytnutím plochy na tréningy nesúhlasili. 

Mihaľo Anton sa k téme vyjadril, že nakoľko momentálne inú možnosť na zápasy mať nebudú, 

tak poskytnúť ihrisko na majstrovské zápasy, no trénovať môžu aj na svojom ihrisku. 

Uskutočnil sa Oľchovský pohár, ktorý odohrali na ihrisku v Ložíne. 

Je potrebné aby hospodár na ihrisku dohliadol na dodržiavanie dohodnutých pravidiel. 

 

Hlasovanie  za: Hrubý Imrich, Mihaľo Anton, Janošová Iveta, Žofčák Anton 

  Proti: 0 

  Zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 8/2 

Nákup náradia prevádzkareň 

 Starostka obce informovala poslancov o tom, že je potrebné zakúpiť nové náradie na 

miestnu prevádzkareň. Na zasadnutie pozvala aj údržbára, pána Virčíka, aby podal lepšie 

informácie o tom, čo je potrebné zakúpiť.  

Mihaľo Anton sa vyjadril, že treba skontrolovať v akom sú stave veci, ktoré sú tam, nenamietal 

proti zakúpeniu nového náradia. 

Hrubý Imrich navrhol menovať vyraďovaciu komisiu, aby bolo všetko aj papierovo v poriadku. 

Starostka hneď nevrhla vyraďovaciu komisiu, nikto nenamietal, do vyraďovacie komisie určila 

zamestnanca, údržbára Virčíka a poslanca OZ Žofčáka Antona. 

 

K bodu 8/3  

Oprava kosačky- cenová kalkulácia Mountfield 

 Starostka obce podala informáciu o cenovej ponuke na opravu starej traktorovej 

kosačky, ktorá je momentálne nefunkčná. Poslanci po poskytnutí informácie skonštatovali, že 

nie je výhodné dať opraviť starú kosačku, nakoľko bude nová kosačka a náklady na opravu by 

boli cca. 1.000€ a to nie je vylúčené, že sa nepokazí niečo ďalšie. Poslanci nesúhlasili 

s opravou. 

  

 

K bodu 8/4 

Informácia o zrealizovaných akciách a o najbližších plánovaných akciách 

- Obvodová súťaž DHZ- konala sa 10.6.2018, družstvo DHZ Bracovce sa uskutočnilo na 

poslednom mieste, nadšenie však bolo veľké, výborná atmosféra a vydarená akcia 

- 1- dňový autobusový zájazd na kúpalisko do Maďarska- uskutočnil sa 7.7.2018. Zájazdu 

sa zúčastnil poslanec Hrubý Imrich, ten konštatoval, že bolo dobre, neboli žiadne 

problémy, všetci boli spokojní 

- Motorkári deťom- uskutoční sa 18.8.2018 v rámci Motozrazu na Zemplínskej šírave 

 

Diskusia 

Vystúpili s dotazmi a pripomienkami: 

- Adam Imrich- požiadal o darčekový predmet na prezentovanie mužov z JDS ZO 

Bracovce, ktorí sa zúčastnia na festivale 



- Mihaľo Anton- je potrebné sa zaoberať témou, zapožičiavania kultúrneho domu na tzv. 

stráženie zomretého u Rómov, vtedy keď budú všetci poslanci  

 

 

Záver 

 Obecné zastupiteľstvo nepreberalo viac bodov programu. Starostka obce poďakovala 

prítomným za účasť a zasadnutie ukončila. Schôdza bola ukončená 18:45 hod.  

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 Janošová Iveta 

 Žofčák Anton 

 

Zapisovateľka: 

 Bc. Marianna Šamudovská 

 

Zápisnica bola napísaná a podpísaná starostkou obce 

 

 

Bracovce, 27. júla 2018 

 

 

         

        .......................................... 

        PhDr. Ivana Kolesnáčová 

         starostka obce 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



OBEC BRACOVCE 

 

U Z N E S E N I E 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Bracovciach, ktoré sa konalo dňa 27. júla 2018 

o 17.30 hod. v malej zasadačke OcÚ 

 

Obecné zastupiteľstvo po prejednaní programu prijíma toto uznesenie: 

 

K bodu 2:         uz. čj. 28/2018 

Schválenie overovateľov zápisnice  

 Obecné zastupiteľstvo obce Bracovce 

 

Schvaľuje: 

Overovateľov zápisnice: Janošová Iveta a Žofčák Anton 

 

Hlasovanie  za: 4 poslanci, Hrubý Imrich, Mihaľo Anton, Janošová Iveta, Žofčák Anton 

  Proti: 0 

  Zdržali sa: 0 

 

 

 

 

        PhDr. Ivana Kolesnáčová 

starostka obce  

      

   

 

 

   

 

 

 

U Z N E S E N I E 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Bracovce zo dňa 27.júla 2018 

 

K bodu 3:        uz. čj. 29/2018 

Kontrola uznesenia  

Obecné zastupiteľstvo obce Bracovce 

 

Berie na vedomie: 

Informatívnu správu o prevedenej kontrole uznesení zo dňa 8. júna 2018. 

 

 

 

PhDr. Ivana Kolesnáčová  

starostka obce 

 

 

 

 



U Z N E S E N I E 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Bracovce zo dňa 27.júla 2018 

 

K bodu 4:        uz. čj.30/2018 

Schválenie návrhu programu zasadnutia OZ 

Obecné zastupiteľstvo obce Bracovce 

 

Schvaľuje: 

Návrh programu zasadnutia OZ v Bracovciach bez pripomienok a bodov na doplnenie. 

 

 

NÁVRH PROGRAMU:  

 

1. Otvorenie zasadnutia OZ 

2. Schválenie overovateľov zápisnice 

3. Kontrola uznesenia OZ 

4. Schválenie návrhu programu zasadnutia OZ 

5. Určenie počtu poslancov OZ obce Bracovce na celé nasledujúce volebné obdobie 

2018 - 2022 

6. Určenie rozsahu výkonu funkcie starostu obce Bracovce na celé nasledujúce 

volebné obdobie 2018 – 2022 

7. Schválenie predloženia ŽoNFP na RO, projekt: Zhodnocovanie biologicky 

rozložiteľného komunálneho odpadu v obci Bracovce a schválenie výšky 

spolufinancovania projektu zo strany žiadateľa z celkových oprávnených výdavkov, 

kód výzvy, t.j. OPKZP-PO1-SC111-2017-33 

8. Rôzne 

9. Diskusia 

10. Záver 

 

Hlasovanie  za: 4 poslanci, Hrubý Imrich, Mihaľo Anton, Janošová Iveta, Žofčák Anton 

  Proti: 0 

  Zdržali sa: 0 

 

 

 

 

 

 

        PhDr. Ivana Kolesnáčová 

starostka obce  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



U Z N E S E N I E 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Bracovce zo dňa 27.júla 2018    

 

K bodu 5:    uz. čj. 31/2018   

Určenie počtu poslancov OZ obce Bracovce na celé nasledujúce volebné obdobie 2018 – 

2022 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bracovce 

 

Určuje: 

Na základe § 166 ods. 3 zákona č. 180/2014 Z.z. o podmienkach výkonu volebného 

práva a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov a v súlade 

s rozhodnutím predsedu Národnej rady Slovenskej republiky o vyhlásení volieb do orgánov 

samosprávy obcí, ktoré bolo uverejnené v Zbierke zákonov Slovenskej republiky pod č. 

203/2018 Z.z. určuje pre voľby poslancov obecných zastupiteľstiev, ktré budú vykonané dňa 

10. novembra 2018 volebné obvody a počet poslancov obecného zastupiteľstva v nich takto: 

   

Volebný obvod č. 1 a v ňom počet poslancov: 7 

 

 

Hlasovanie  za: 4 poslanci, Hrubý Imrich, Mihaľo Anton, Janošová Iveta, Žofčák Anton 

  Proti: 0 

  Zdržali sa: 0 

 

 

 

        PhDr. Ivana Kolesnáčová 

starostka obce 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



U Z N E S E N I E 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Bracovce zo dňa 27.júla 2018 

 

K bodu 6:        uz. čj. 32/2018 

Určenie rozsahu výkonu funkcie starostu obce Bracovce na celé nasledujúce volebné 

obdobie 2018 – 2022 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bracovce 

 

Určuje: 

 V súlade s § 11 ods. 4 písm. i)zákona Slovenskej národnej rady č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov na celé nasledujúce volebné obdobie 2018- 

2022 rozsah funkcie starosti obce Bracovce na plný úväzok. 

 

Hlasovanie  za: 4 poslanci, Hrubý Imrich, Mihaľo Anton, Janošová Iveta, Žofčák Anton 

  Proti: 0 

  Zdržali sa: 0 

 

 

 

 

        PhDr. Ivana Kolesnáčová 

starostka obce  

 

 

 

U Z N E S E N I E 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Bracovce zo dňa 27.júla 2018 

 

K bodu 7:        uz. čj. 33/2018 

Schválenie predloženia ŽoNFP na RO, projekt: Zhodnocovanie biologicky 

rozložiteľného komunálneho odpadu v obci Bracovce a schválenie výšky 

spolufinancovania projektu zo strany žiadateľa z celkových oprávnených výdavkov, kód 

výzvy, t.j. OPKZP-PO1-SC111-2017-33 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bracovce 

 

Schvaľuje: 

Predloženie ŽoNFP na RO, projekt: Zhodnocovanie biologicky rozložiteľného 

komunálneho odpadu v obci Bracovce a schválenie výšky spolufinancovania projektu zo strany 

žiadateľa z celkových oprávnených výdavkov 4.736,45 EUR s DPH, kód výzvy, t.j. OPKZP-

PO1-SC111-2017-33. 

 

Hlasovanie  za: 4 poslanci, Hrubý Imrich, Mihaľo Anton, Janošová Iveta, Žofčák Anton 

  Proti: 0 

  Zdržali sa: 0 

 

 

 

 

        PhDr. Ivana Kolesnáčová 

starostka obce  



U Z N E S E N I E 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Bracovce zo dňa 27.júla 2018 

 

K bodu 8:        uz. čj. 34/2018 

Kosačka- navýšenie rozpočtovej položky na nákup traktorovej kosačky 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bracovce 

 

Schvaľuje: 

 Navýšenie rozpočtovej položky na nákup traktorovej kosačky v suma 1.751,55 € 

z rezervného fondu. 

 

Hlasovanie  za: 4 poslanci, Hrubý Imrich, Mihaľo Anton, Janošová Iveta, Žofčák Anton 

  Proti: 0 

  Zdržali sa: 0 

 

 

 

 

        PhDr. Ivana Kolesnáčová 

starostka obce  

 

 

 

 

 

U Z N E S E N I E 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Bracovce zo dňa 27.júla 2018 

 

K bodu 8/1:        uz. čj. 35/2018 

Futbal Ložín 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bracovce 

 

Schvaľuje: 

 Poskytnutie hracej plochy na súťažné majstrovské zápasy v sezóne 2018/2019. 

 

Neschvaľuje: 

 Poskytnutie hracej plochy na tréningy.  

 

 

Hlasovanie  za: 4 poslanci, Hrubý Imrich, Mihaľo Anton, Janošová Iveta, Žofčák Anton 

  Proti: 0 

  Zdržali sa: 0 

 

 

 

 

        PhDr. Ivana Kolesnáčová 

starostka obce  

 

 


